

1. 在 2008 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

2. 在 2009 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

3. 在 2010 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

4. 在 2011 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

5. 在 2012 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

6. 在 2013 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

7. 在 2014 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

8. 在 2015 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

9. 在 2016 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

10. 在 2017 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

11. 在 2018 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

12. 在 2019 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

13. 在 2020 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

14. 在 2021 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

15. 在 2022 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

16. 在 2023 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

17. 在 2024 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

18. 在 2025 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

19. 在 2026 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

20. 在 2027 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

21. 在 2028 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

22. 在 2029 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

23. 在 2030 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

24. 在 2031 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

25. 在 2032 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

26. 在 2033 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

27. 在 2034 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

28. 在 2035 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

29. 在 2036 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

30. 在 2037 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元。

1. The first part of the document is a letter from the author to the reader, explaining the purpose of the study and the methods used.

2. The second part of the document is a detailed description of the experimental procedures and the data collected.

3. The third part of the document is a discussion of the results and their implications for the field of study.

4. The fourth part of the document is a conclusion summarizing the main findings and suggesting areas for further research.

5. The fifth part of the document is a list of references and a list of figures and tables.

6. The sixth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

7. The seventh part of the document is a list of footnotes and a list of references.

8. The eighth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

9. The ninth part of the document is a list of footnotes and a list of references.

10. The tenth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

11. The eleventh part of the document is a list of footnotes and a list of references.

12. The twelfth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

13. The thirteenth part of the document is a list of footnotes and a list of references.

14. The fourteenth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

15. The fifteenth part of the document is a list of footnotes and a list of references.

16. The sixteenth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

17. The seventeenth part of the document is a list of footnotes and a list of references.

18. The eighteenth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

19. The nineteenth part of the document is a list of footnotes and a list of references.

20. The twentieth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

21. The twenty-first part of the document is a list of footnotes and a list of references.

22. The twenty-second part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

23. The twenty-third part of the document is a list of footnotes and a list of references.

24. The twenty-fourth part of the document is a list of appendices and a list of acknowledgments.

● 在 2008 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元，而 2007 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 80 万元，则 2008 年应补提坏账准备 20 万元。

借：资产减值损失 200 000

贷：坏账准备 200 000

（3）2009 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 120 万元，而 2008 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 100 万元，则 2009 年应补提坏账准备 20 万元。

借：资产减值损失 200 000

贷：坏账准备 200 000

（4）2010 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元，而 2009 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 120 万元，则 2010 年应冲回坏账准备 20 万元。

借：坏账准备 200 000

贷：资产减值损失 200 000

（5）2011 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 120 万元，而 2010 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 100 万元，则 2011 年应补提坏账准备 20 万元。

借：资产减值损失 200 000

贷：坏账准备 200 000

（6）2012 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元，而 2011 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 120 万元，则 2012 年应冲回坏账准备 20 万元。

借：坏账准备 200 000

贷：资产减值损失 200 000

（7）2013 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 120 万元，而 2012 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 100 万元，则 2013 年应补提坏账准备 20 万元。

借：资产减值损失 200 000

贷：坏账准备 200 000

（8）2014 年 12 月 31 日，公司应计提的坏账准备为 100 万元，而 2013 年 12 月 31 日计提的坏账准备为 120 万元，则 2014 年应冲回坏账准备 20 万元。

借：坏账准备 200 000

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

1. 在下列各题中，选择正确的答案，将字母填入括号内。

1. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()
2. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()
3. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()
4. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()
5. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

6. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

7. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

8. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

9. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

10. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

11. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

12. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

13. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

14. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

15. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

16. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

17. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

18. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

19. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

20. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

21. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

22. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

23. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

24. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

25. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

26. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

27. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

28. The teacher asked the students to be quiet and listen to the teacher carefully. ()

